
Rada Gminy Miedźno
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Protokół nr 3/2019

III Posiedzenie w dniu 7 lutego 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno.
Obrady rozpoczęto 7 lutego 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:19 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 4 członków.
Obecni:
1. Anna Chudaszek
2. Zbigniew Graj
3. Ewelina Stobiecka
4. Waldemar Wosiński
Goście:
1. Zdzisław Bęben – Przewodniczący rady Gminy Miedźno

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Przewodniczący Wosiński przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Porządek obrad został przyjęty.

2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji.
Przewodniczący Wosiński powiedział,  że jako pierwsza rozpatrzona zostanie sprawa dotycząca petycji 
mieszkańców m. Władysławów i Borowa w sprawie budowy mostu na rzece Liswarcie łącząca Gminę 
Miedźno i Gminę Popów. Zgłosił wniosek, aby uchwałą przekazać dalsze procedowanie sprawy Wójtowi 
Gminy Miedźno.
Radny  Graj  zapytał  czy  aby  na  pewno  skierowanie  sprawy  Wójtowi  ma  być  podjęte  uchwałą  czy 
wystarczy sporządzić odpowiedni wniosek.
Przewodniczący  rady  Bęben  odpowiedział,  że  sprawa  skierowana  zostanie  poprzez  sporządzenie 
uchwały. 
Głosowano wniosek w sprawie:
sporządzenie uchwały odnośnie przekazania do dalszego procedowania petycji mieszkańców, Wójtowi 
Gminy Miedźno w sprawie ewentualnej budowy mostu łączącego Gminę Miedźno i Gminę Popów na 
rzece Liswarcie w m. Władysławów. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący wyraził opinię, że komisja powinna przychylić się do wniosku wnioskodawcy w sprawie 
wniesienia poprawek do podjętych uchwał. Dodał, że w uchwałach dotyczących odpadów komunalnych 
wystąpiła niespójność dotycząca liczby worków. Poprawny zapis znajduje się w Regulaminie utrzymania  
czystości w Gminie. Przepisy te zostaną ujednolicone do końca marca bieżącego roku. 



Przewodniczący zgłosił wniosek informujący o zaistniałej niespójności w poszczególnych uchwałach. 
Głosowano wniosek w sprawie:
w odpowiedzi na wniosek Pana I.K. informujemy, że w przywołanych uchwałach nastąpiła niespójność 
dot.  liczby  worków,  w  które  wyposażone  mają  być  nieruchomości  na  terenie  Gminy  Miedźno  dla 
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. Uzasadnienie zostanie przekazane wnioskującemu. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński

3. Sprawy różne
Spraw różnych nie podjęto.

4. Zakończenie posiedzenia komisji
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji o godz. 14.19

Przewodniczący Komisji
(-) Waldemar Wosiński

 

Przygotował(a): Joanna Deska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


